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Corax film har over flere år arbeidet med en dokumentarfilm om
Ynnesdalsvassdraget.

Helt siden 1991 er det brukt et betydelig beløp i Ynnesdalsvassdraget.
Godt over 40 millioner kroner er brukt på tiltak i vassdraget. Både
statlige og kommunale midler er brukt.
I den forbindelse hadde det vært fint om Masfjorden kommune kunne gi
en tilbakemelding på hvordan kommunen ser på resultatet av over 30 års
kalking av vassdraget.

Hva mener Masfjorden kommune at det er kommet ut av tiltaket?  Negativ- positiv
Har dette vært økonomisk bra for Masfjorden kommune? Om ja, hvordan og hvor mye?
Hvor mye midler i kroner og arbeidskraft har Masfjorden kommune brukt
på tiltaket?
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